
 

Notulen Buurtplatform Vergadering 1-5-2023 

 

Aanwezig: Tjeu Cox, Erica de Graaf (vz), Wim Cremers, Wolter van 

der Pers, Louis Slangen, Ilse Vaes, Marc Dijk, Celina Pustjens, Ellen 

Thomas (penningmeester), Roberto Vaes, Henk Houben, Hans van de 

Zande, Bertina Mossel, Frans Soers, Roy de Leijer, Merle-Ann van de 

Zande, Mariette Claessens (sociaal makelaar), Riek van der Aalst, Theo 

van der Aalst. 

Afwezig: Betsy Meeuwsen, Anja van de Burgt, Marion Rutten, Ingrid 

Schulte, Gerdie van Deurzen, Wimke Houthuijzen. 

 

1) Opening en Welkom: Erica opent de vergadering om 20.00uur en 

heet iedereen welkom. 

 

2) Notulen 3-4-2023: Geen op of aanmerkingen. De notulen worden 

goed gekeurd. 

 

 

3) Ingekomen Post: Geen 

 

4) Uitgaande Post:   Geen 

 

 

5) Mededelingen: 

 - Woningbouw: Er kunnen woningen gebouwd worden indien men 

de grond heeft en het past in het bestemmingsplan. Wocom 

uitnodigen voor de eerst volgende vergadering. 

- School: Geen verdere ontwikkelingen. Wat gebeurt er met de 

speeltoestellen van de school als de school dicht gaat? Deze 

speeltoestellen kunnen behouden blijven. Van wie zijn deze 

speeltoestellen? Navraag doen bij de gemeenten. 

- De Schakel: Henk Houben heeft een presentatie gegeven over de 

nieuwe Schakel. Het budget voor de nieuwe Schakel is €1,6 miljoen. 



Er is een bouwgroep van 12 personen die dit project mede 

begeleiden. De tekeningen voor de nieuwe Schakel worden 

opgehangen zodat iedereen een beeld heeft hoe de nieuwe Schakel 

eruit gaat zien. 

- Dorpsvisie: Het concept is klaar. Dit concept wordt besproken op 

3-5-2023. 

- Brug: Op 11 mei zijn Frans Soers en Tjeu Cox uitgenodigd door 

wethouder Lemmen om een gesprek te hebben over de Brug. 

Deze uitnodiging is naar aanleiding van de brieven die door Frans 

Soers en Tjeu Cox zijn geschreven  naar de Raad inzake de Brug. 

Bij dit gesprek sluit ook Chantal Storms (projectmanager) aan. 

 

6) Penningmeester: Financiën, geen bijzonderheden. 

 

7) Verslag Werkgroepen: 

- WMO: 15 mei is er weer een activiteit: Creatief Schilderen. 

- De activiteiten die worden georganiseerd worden bekend 

gemaakt via het HAC, Horizon en het Dorpsblad. 

- O.R.R.&N: Groenvisie Cranendonck 

- Op 2 mei vindt er een rondgang plaats met de gemeente en 

inwoners omtrent een nieuw op te stellen groenvisie. De 

groenvisie moet voldoen aan de containerbegrippen 

biodiversiteit, klimaatneutraal, ecologisch beheer enz. De 

kernen Budel, Budel-Schoot en Dorplein worden bekeken. 

De huidige staat van het groen wordt bekeken. Wensen en 

problemen zullen worden besproken en er wordt gekeken naar 

het meer toepassen van ecologisch beheer binnen de gemeente. 

Opdracht is ook de identiteit van de kernen te behouden. 

De rondgang wordt nog opgevolgd met het houden van vragen 

aan de burgers met o.a. legoblokjes. 

- Ook de mogelijke locaties voor het toepassen van ecologisch 

beheer worden bekeken. 

- Interview Cordaad: Dit interview heeft plaatsgevonden en zal 

worden gepubliceerd op de website van Cordaad. 

- Cantineplein: Ondanks herhaald verzoek en goede afspraken 

laat de gemeente niets meer van zich horen. Afgezien van het 

inhoudelijke getuigt het van weinig respect dat de gemeente 

geen reactie geeft. 

- Fietsroutes: Tjeu Cox  en Marc Dijk hebben overleg gehad met 

Ferdi Das over het fietspaden netwerk. De gemeente is bezig 

met het updaten van de fietsroutes. Binnenkort zal de 

bewegwijzering van de wandelroute Le Project worden 

afgerond. 



Vanuit de gemeente kwam de vraag om dit project te updaten 

zodat deze route prominent op de website van de Groote Heide 

kan worden geplaats. 

- Insectenmuur en heemtuin: Er heeft weer onderhoud 

plaatsgevonden om de tuin weer een mooi aanzien te geven. 

- Zonnewijzer: De zonnewijzer heeft schade en moet worden 

aangepakt. Dit wordt opgepakt samen met de gemeente en met 

de leveranciers van de steentjes en de bestrating.  

 

- Cicerones: Er komen veel aanvragen binnen. Er zijn nu al 37 

mensen rondgeleid. 

- Verkeer: Er komt een actiedag op 24mei. Dit wordt een 

publieksvriendelijke actie. Wafels en koffie uitdelen en de 

chauffeurs aanspreken op hun rijgedrag (snelheid)  en de 

vrachtwagenchauffeurs over een mogelijke  alternatieve route. 

De gesprekken met de gemeente blijven doorgaan. Deze 

actiedag is niet bedoeld tegen de gemeente en wordt ook zo 

bekend gemaakt naar de gemeente. Er worden tijdelijke 

maatregelen uitgewerkt door Megaborn en de gemeente. De 

Hoofdstraat als bestemmingsverkeer inrichten kan een oplossing 

zijn. De media is ook uitgenodigd om van deze actiedag een 

verslag te maken. Er worden ook flyers uitgedeeld op deze 

actiedag en de flyers worden ook verspreid in Dorplein. 

- Activiteiten werkgroep: Er is weer een Café op 26mei. 

 

8) Wat verder ter tafel komt: 

- Tjeu Cox: Geluidshinder door toename van het vrachtverkeer. 

Wat voor gevolgen heeft dit? Ook in het HAC een bericht 

plaatsen met uitleg over het verkeer in Dorplein. 

- Frans Soers: Bestemmingsverkeer: duidelijk vragen aan de 

gemeente wat hiervan de betekenis is. 

 

9) Sluiting: Erica sluit de vergadering om 22.00uur 

 

 

 


